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Lady Miejskiej Drezdenka

W dniu 2 sierpnia 2019 wraz z grupą biegową FSD RUN Drezdenko organizowaliśmy akcję

sprzątania. Teren objęty sprzątaniem to obszar tzw. lasku miejskiego. Największa ilość odpadów

znajdowała się w sąsiedztwie boiska bocznego(tzw. Bunkry przy boisku piaskowym). Wszyscy

uczestnicy tej akcji, a wśród nich Burmistrz oraz zastępca, mogli zobaczyć jak dużym problemem

są pozostawiane na tym terenie odpady. Podobne akcje odbywały się również w innych miejscach

na terenie gminy Drezdenko.

Dziś, po ponad dwóch tygodniach, teren wymieniony wyżej wygląda jak sprzed akcji.

Śmieci w tym rejonie jest tak dużo, że należy je znów wyzbierać.

W mojej opinii jest to syzyfowa praca i czas najwyższy aby władze Drezdenka skutecznie zaczęły

działać w zakresie skutecznego eliminowania tego procederu.

Proszę o informację: czy w najbliższym czasie zostaną zainstalowane w tym miejscu

fotopułapki dzięki, którym możliwe będzie zidentyfikowanie sprawców, czy Gmina zgłaszała

miejscowej jednostce Policji konieczność patrolowania tego miejsca(kłedy i jakim pismem), czy w

ostatnich dwóch tygodniach pojawiały się w tym rejonie patrole policyjne(czy wystawiono mandaty

za zaśmiecanie), jakie działania informacyjne dotyczące kar za zaśmiecanie podejmowała Gmina w

roku 2019?


